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Geachte fractie van Lokaal Belang, 
 
Op 10 februari 2020 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieverorde-
ning van de gemeenteraad opnieuw schriftelijke vragen gesteld over de handelwijze van 
ons college aangaande het beantwoorden van schriftelijke vragen. Uw vragen zijn geda-
teerd op 8 februari 2020. 
 
A. Principiële vragen over niet beantwoorden van schriftelijke vragen 
 
1. Waarom zoveel tegenwerking om vragen niet te beantwoorden? 
2. a. Op basis waarvan acht u het als college gerechtvaardigd, met inachtneming 
van de gemeentewet en de organisatieverordening, de schriftelijke vragen van Lokaal 
Belang niet te beantwoorden? 
b. Welk wettelijk kader ligt daaraan ten grondslag? 
3. a. Waarom acht u het gerechtvaardigd ‘op de stoel van de raad’ te gaan zitten?  
Op basis van welk wettelijk kader? 
b. Waarom vindt u het legitiem om uw mening dan wel betekenis te geven aan onze 
vragen en de beantwoording daarvan? Op basis van welk wettelijk kader? 
4. In het coalitieakkoord schrijft u nog woorden als ‘constructief samenwerken met 
de gehele gemeenteraad, verantwoordelijken en eigenaarschap en op een respectvolle 
manier omgaan met anderen’. Hoe kwalificeert u uw eigen handelwijze ten aanzien van 
uw houding naar Lokaal Belang en onze schriftelijke politieke en technische vragen?  
5. Hoe kwalificeert u uw handelwijze in het licht van transparant, betrouwbaar en 
zorgvuldig bestuur richting de samenleving van de gemeente Barneveld en haar inwo-
ners?  
6. Bent u van mening dat u de gemeente Barneveld op een transparante, betrouw-
bare en zorgvuldige manier bestuurt? Zo ja, waar blijkt dat uit? 
 
B. Vragen over beantwoording ‘zandkwestie’ 
 
7. Waarom geeft u geen inhoudelijk antwoord op vragen die gaan over uw mening 
over de gang van zaken en de motivering voor uw keuzes? Dit zijn tenslotte geen inhou-
delijke vragen. 
8. Bent u bereid om uw standpunten te heroverwegen en alsnog uitvoering te geven 
aan de inhoudelijke beantwoording van onze schriftelijke vragen van 31 oktober 2019?  
Zo nee, dan willen we dat graag per vraag beargumenteerd zien op basis van een wet-
telijk kader. 
 
Wij beantwoorden uw vragen 1 tot en met 8, zoals gesteld onder de kopjes A en B, met 
onderstaand antwoord.  
 
Als college richten wij ons nadrukkelijk op samenwerking met de gemeenteraad. Dat is 
steeds een leidend principe geweest en zal dat ook blijven. Wij zijn van mening dat de 
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inwoners van onze gemeente gebaat zijn bij die goede samenwerking. Bovendien is het 
zo dat wettelijk gezien het gemeentebestuur gevormd wordt door de verschillende be-
stuursorganen gezamenlijk, ieder vanuit een eigen rol en verantwoordelijkheid. Ook in 
het dossier waar u op doelt hebben wij onze rol naar beste weten ingevuld en is er een 
veelheid aan vragen beantwoord. De gemeenteraad heeft zelf op 13 november 2019 
besloten om dit dossier te sluiten. 
 
C. Vragen over beantwoording ‘windkwestie’ 
 
9. Is het college alsnog bereid om de vragen van Lokaal Belang en de VVD, gesteld 
op 12 november jl., inhoudelijk te beantwoorden? Zo ja, dan dient u - voor zover nodig - 
de schriftelijke vragen 12 november hier als herhaald te beschouwen. 
10. Zo nee, op grond van welke wettelijke regeling, verordening e.d. weigert u de be-
antwoording van de vragen? Wij verzoeken u dit per gestelde vraag te motiveren. 
 
Wij beantwoorden uw vragen 9 en 10, zoals gesteld onder kopje C, met onderstaand 
antwoord. Allereerst verwijzen wij voor ons antwoord op de eerder door u gestelde vra-
gen naar onze brieven van 2 december 2019 en 4 februari 2020. 
 
In tegenstelling tot hetgeen u schrijft in uw brief, hebben wij op 11 december 2019 niet 
besloten om de samenwerking met het Actiecomité te beëindigen. Zoals eerder geschre-
ven in onze raadsmemo van 22 november 2019 komen wij graag met het Actiecomité 
tot een goede dialoog waarbij respect en vertrouwen naar elkaar toe uitgangspunten zijn. 
 
Wij beschouwen de inbreng van onze inwoners als waardevol en noodzakelijk voor een 
goed democratisch proces. Actie voeren is een vorm van participatie. Wij gaan daar ver-
antwoord en zorgvuldig mee om. 
 
De raad heeft op 11 december 2019 besloten om ons te ontslaan van de toezegging om 
samen met het Actiecomité vragen op te stellen en de uitkomst van het MER op te schor-
ten. De raad heeft ons in diezelfde vergadering verzocht om het proces om te komen tot 
een structuurvisie windenergie zonder vertraging voort te zetten. Wij gaan dan ook voort-
varend door op de inhoud. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 


